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Inleiding 

Er is in het algemeen weinig beleids- en regiecapaciteit beschikbaar bij de meeste gemeenten. Er zijn sinds 2019 

ook de nodige personele wisselingen geweest, zowel op bestuurlijk als ambtelijk niveau. Het 

contactpersonenoverleg van de beleidsadviseurs leidt in ABWF-verband tot enige afstemming, maar niet 

merkbaar tot een krachtenbundeling in de regierol richting HVC. Er is geen gezamenlijke regie-agenda, zoals 

elders in het land gebruikelijk is.   

 

Het ontbreken van tegenkracht naar HVC is zorgelijk. Personeelskrapte en deskundigheid per gemeente is lastig 

en wellicht onnodig. HVC gaat over o.a. grondstoffen maar ook afvalscheiding en energie. Elementen die hoog 

staan op de agenda van de toekomst. 

 

1.  Is daarom, mede vanuit de collectieve DVO, juist het inzetten van minder maar wel 

meer deskundige mensen in intergemeentelijk verband een punt dat prioriteit krijgt/ 

moet krijgen? 

antwoord  Voor Medemblik is beleids- en regiecapaciteit gevonden om meer strategische invulling 

aan de eigen milieuopgaves en begroting te geven. De capaciteit in ABWF verband is nog 

niet op gewenste sterkte maar de aanwezige capaciteit wordt in lijn met de 

aanbevelingen waar het kan ingezet voor het behalen van gezamenlijke doelen.    

2. Een punt is ook dat er meer vanuit het bewonersperspectief moet worden gehandeld. 

Hoe gaan HVC/ gemeenten concreet het bewonersperspectief omzetten in handelingen 

en communicatie? 

Antwoord Uitvoerend is aandacht voor het inrichten van participatie om inwoners meer te 

betrekken bij het nog beter scheiden van afval en voorkomen van zwerfafval op straat. 

Door dit te bundelen bij de beleidsmedewerker wordt integraal ingezet op een schonere 

openbare ruimte en nieuwe ontwikkelingen zoals een pilot voor het wassen van luiers. 

Hiervoor wordt gewerkt aan de evaluatie van het grondstoffenplan en een 

uitvoeringsplan Schoon.  

 

De kosten zijn verhoudingsgewijs hoger en is reden om meer grip op te krijgen. Benchmark als instrument wordt 

genoemd. We lezen dat in 2022 afgesproken efficiencyslagen zijn doorgevoerd. Ook is besproken welke nieuwe 

mogelijkheden er zijn voor de toekomst. In 2023 vindt/ heeft er een integrale evaluatie van de nieuwe DVO 

plaatsgevonden. 



 

 

 

1. Wordt nu bij de genoemde elementen gericht op efficiency, naast het recycletarief, 

deze ook verder vertaald naar concrete handelingen met kostenreductie? Wanneer 

worden resultaten/ effecten zichtbaar en bekendgemaakt? 

Antwoord De eerste effecten zijn al zichtbaar in de financiële resultaten over 2022 en zijn 

operationele verbeterpunten gedeeld in de tussentijdse evaluatie van het 

grondstoffenplan. Aan deze verbeterpunten en de aanbevelingen uit de evaluatie van de 

DVO met HVC wordt gewerkt. Zoals afgesproken met de raad wordt de eindevaluatie 

van het grondstoffenplan en recycletarief medio 2024 gedeeld waarin de resultaten op 

gebied van efficiency, kosten en baten, de uitkomsten van de benchmark en concrete 

acties worden toegelicht.    

 


